

Canon Professional Services (CPS) is a service designed to support Canon Professional Users. With its three levels of membership – Silver, Gold and Platinum – CPS provide busy imaging professionals with the exceptional support and service in their work. CPS members can also enjoy exclusive service discounts and stay abreast with the latest information.

Canon Professional Services (CPS)是特別為使用Canon器材的專業攝影師及錄像攝影師而設的專業服務。CPS計劃設有銀、金及白金三個會籍級別，為拍攝工作繁重的攝影師提供更切合所需的服務及專業技術；CPS會員亦可專享Canon提供的服務優惠及緊貼最新資訊，讓拍攝工作更得心應手。



CPS Membership Service Scheme CPS會籍服務計劃

Membership Type 會籍類別	CPS Silver CPS銀會籍	CPS Gold CPS金會籍	CPS Platinum CPS白金會籍
Equipment Requirement ¹ 器材要求 ¹	At least 1 x Canon Professional DILC ² and 2 x L Lens; 最少1部Canon專業數碼可換鏡頭相機 ² 及2支L系列鏡頭； or At least 1 x Canon Professional Digital Camcorder ³ 最少1部Canon專業數碼攝錄機 ³	At least 2 x Canon Professional DILC ² and 3 x L Lens; 最少2部Canon專業數碼可換鏡頭相機 ² 及3支L系列鏡頭； or At least 1 x Cinema EOS product and 3 x L Lens; 最少1部Cinema EOS系列產品及3支L系列鏡頭； or At least 2 x XF series Professional Camcorder 最少2部XF系列專業數碼攝錄機	At least 1 x EOS-1D Series DSLR, 1 x Canon Professional DILC ² and 4 x L Lenses; 最少1部EOS-1D系列專業單鏡反光相機、 1部Canon專業數碼可換鏡頭相機 ² 及4支L系列鏡頭； or At least 1 x Cinema EOS Product and 4 x L Lenses 最少1部Cinema EOS系列產品及4支L系列鏡頭
Term of Membership 會籍年期	2 years 2年	2 years 2年	2 years 2年
Annual Membership Fee 年費	Free of charge 免費	HKD\$1,200/ Year 每年港幣1,200元	HKD\$2,400/ Year 每年港幣2,400元
Benefits and services 優惠與服務			
CPS Workshops CPS工作坊	✓	✓ (Priority / 優先)	✓ (Priority / 優先)
Event Support 活動支援	✓	✓	✓
CPS Exclusive Social Networking Service CPS專屬社交網絡服務	✓	✓	✓
Product Purchase Discount 購買產品優惠	✓	✓ (Priority / 優先)	✓ (Priority / 優先)
Equipment Trial Loans 器材試用	—	2 x Premium Equipment Trial e-Coupons ⁴ /Year & 2 x Standard Equipment Trial e-Coupons ⁴ /Year 每年2張特級器材試用電子優惠券 ⁴ 及 每年2張標準器材試用電子優惠券 ⁴	4 x Premium Equipment Trial e-Coupons ⁴ /Year & 4 x Standard Equipment Trial e-Coupons ⁴ /Year 每年4張特級器材試用電子優惠券 ⁴ 及 每年4張標準器材試用電子優惠券 ⁴ (Priority/優先)
CPS Equipment Rental discount CPS器材租用服務優惠	20% Off 八折	25% Off 七五折	30% Off 七折
Studio Rental discount 專業製作室租用服務優惠	30% Off 七折	35% Off 六五折	40% Off 六折
CPS Hotline CPS技術支援熱線	✓	✓	✓
CPS Express Service Counter CPS特快服務專櫃	✓	✓	✓
Backup Up Loan 器材暫借服務	✓	✓ (Priority / 優先)	✓ (Priority / 優先)
Free Equipment Maintenance Service 免費器材護理服務	—	5 x Free Equipment Maintenance e-Coupons ⁵ / Year 每年5張免費器材護理電子優惠券 ⁵	10 x Free Equipment Maintenance e-Coupons ⁵ / Year 每年10張免費器材護理電子優惠券 ⁵
Repair Discount 維修服務優惠	25% Off 七五折	25% Off 七五折	25% Off 七五折
Repair Shipping 維修送機服務	Free Return Shipping 免費	Free Return Shipping 免費	Free Return Shipping 免費

1 Equipment must be officially imported by Canon Hongkong Company Limited. Parallel import is not applicable
必須為佳能香港有限公司進口之原裝行貨，不適用於平行進口產品

2 Canon Professional Digital Interchangeable Lens Camera includes EOS-1D X Mark II, 1D X, 1D C, 5DS R, 5DS, 5D Mark IV, 5D Mark III, R, RP, 6D Mark II, 6D, 7D Mark II
Canon專業數碼可換鏡頭相機包括：EOS-1D X Mark II, 1D X, 1D C, 5DS R, 5DS, 5D Mark IV, 5D Mark III, R, RP, 6D Mark II, 6D, 7D Mark II

3 Canon Professional Digital Camcorder includes Cinema EOS-series, XF-series and XA-series
Canon專業數碼攝錄機包括Cinema EOS系列、XF系列及XA系列

4 Each Premium equipment trial e-Coupon is entitled to a 7-day trial of one of the following Canon equipments: Cinema EOS cameras, EF Cinema Lenses and equipments that are covered by Standard equipment trial e-Coupon.
Each Standard equipment trial e-Coupon is entitled to a 7-day trial of one of the following Canon equipments: EOS digital cameras, EF Lenses, XF-series and XA-series Professional Digital Camcorders and Binoculars. Terms and Conditions apply.

每張特級器材試用電子優惠券可試用一件以下所列之佳能產品7天：Cinema EOS電影攝錄機、EF Cinema電影鏡頭及標準電子優惠券所包括的佳能器材。
每張標準器材試用電子優惠券可試用一件以下所列之佳能產品7天：EOS數碼相機、EF鏡頭、XF系列及XA系列專業數碼攝錄機、望遠鏡。受條款及條件限制。

5 Applicable to EOS digital cameras, EF lenses and Cinema EOS digital camcorders registered under CPS Member's Club Canon account only. One Equipment Maintenance e-Coupon is required for each cleaning of EOS digital camera's CMOS sensor or each Inspection and General Cleaning of EF Lens (lens exterior and lens surface cleaning only); three Equipment Maintenance e-Coupons are required for each cleaning of Cinema EOS digital camcorder's CMOS sensor. Terms and conditions apply.

只適用於CPS會員於Club Canon帳戶內已登記的EOS數碼相機、EF鏡頭或Cinema EOS電影攝錄機。清潔EOS數碼相機的CMOS影像感應器或鏡頭檢查及基本清潔服務(只限清潔鏡頭外部及鏡面)，每次需使用一張器材護理電子優惠券；清潔Cinema EOS電影攝錄機之CMOS影像感應器，每次需使用三張器材護理電子優惠券。受條款及條件限制。

APPLICATION FORM

申請表

<input type="checkbox"/> New 新申請	<input type="checkbox"/> Renewal Card No. _____ 續會會員卡號碼	<input type="checkbox"/> No update on Information 資料無需更新
Membership Type: 會籍類別	<input type="checkbox"/> CPS Silver CPS銀會籍	<input type="checkbox"/> CPS Gold CPS金會籍
	<input type="checkbox"/> CPS Platinum CPS白金會籍	

IMPORTANT NOTES 重要事項

Your application for CPS membership will only be considered if you enclose the following documents (accepts digital version):
申請CPS會員時必須提交以下之證明文件（接受數碼版本）：

- Your Business Card with title
附有閣下職位名稱之商業咭片
- Photocopy of employment confirmation letter issued by your employer if you are employed
由受僱公司所發出之工作證明文件（適用於受僱人仕）
- Photocopy of Business Registration Certificate if you run your own business
商業登記證副本（適用於自僱人仕）
- Club Canon "Product warranty record" of Professional equipment
(please submit a copy of the screen capture of "Product warranty record")
專業器材Club Canon「產品保修記錄」登記記錄（請提交「產品保修記錄」畫面的打印本）
- Proof of your mailing address
閣下的通訊地址證明
- 1 recent digital photograph of you to be printed on the membership card. (Size: 1280 pixel (W) x 1600 pixel (H))
你的數碼近照一張，相片會印在會員卡上。大小：1280 pixel (闊) x 1600 pixel (高)。

Please email the completed form and ALL supporting documents to canon_cps@chk.canon.com.hk for application. You can also visit or mail your application to Canon Customer Care Center (20/F, iSQUARE, 63 Nathan Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, HK).

請將填妥之表格及所需文件電郵至canon_cps@chk.canon.com.hk以辦理申請手續。你亦可親臨或一併寄回所需文件到九龍尖沙咀彌敦道63號國際廣場20樓Canon Customer Care Center。

PLEASE COMPLETE IN ENGLISH (請以英文填寫)

First Name : _____
名字

Last Name : _____
姓氏

Name on CPS Card : _____
CPS會員卡上名稱

I.D.Card / Passport No : _____
身份證 / 護照號碼

Tel No. (Mobile) : _____
手提電話號碼

Club Canon E-mail Address : _____
Club Canon 電郵地址

Other E-mail Address : _____
其他電郵地址

Contact Address : _____
聯絡地址

Region : Hong Kong Macau
地區 香港 澳門

Company's Name : _____
公司名稱

Company Website / Social Platform : _____
公司網站 / 社交平台

Camera Usage: (Please Tick) 器材使用類別：(請✓)

- | | |
|---|---|
| <input type="checkbox"/> Product
商品攝影 | <input type="checkbox"/> PR / Event / Corporate
公關 / 企業攝影 |
| <input type="checkbox"/> Wedding
婚禮攝影 | <input type="checkbox"/> Sports
體育運動攝影 |
| <input type="checkbox"/> Interior / Architectural
室內 / 建築攝影 | <input type="checkbox"/> Travel / Nature / Wildlife
體育運動攝影 |
| <input type="checkbox"/> Photo Journalism
新聞攝影 | <input type="checkbox"/> Movie / Video Production
影片製作 |
| <input type="checkbox"/> Others, Please Specify : _____
其他，請註明 | |

DECLARATION 聲明

- I confirm that the information given in this Application Form and the documents supplied with this Application Form are true and complete.
我確認本申請表格所提供的資料及與此申請表格同時提供的文件為真確及完整。
- I confirm that I have read all terms and conditions contained in this Application Form and Canon's current terms and conditions of the CPS Scheme at <https://hk.canon/en/campaign/cp/cps>, and I confirm my agreement to all such terms and conditions.
我確認我已閱讀了載於本申請表的所有條款及條件及佳能目前載於 https://hk.canon/zh_HK/campaign/cp/cps 的CPS計劃的條款及條件，我確認我同意所有條款及條件。

Applicant's Signature : _____
申請人簽署

Date : _____
日期

FOR OFFICIAL USE

CPS Card No. _____

Approved By CANON _____



Delighting You Always

For electronic application, please email all supporting documents to
canon_cps@chk.canon.com.hk

如以電子方法申請，請電郵所需文件 canon_cps@chk.canon.com.hk

Please cut and stick this label on the envelope for submission by mail.

如選擇以郵寄方法提交申請，請剪下標籤並貼於信封表面

Canon Hongkong Company Limited

Head Office	5/F., Tower A, China Life Center, 18 Hung Luen Road, Hung Hom, Kowloon
Canon Image ²	20/F, iSQUARE, 63 Nathan Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
Customer Care Center	20/F, iSQUARE, 63 Nathan Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
Hotline: 3191 2333	Website: https://hk.canon



To: **CPS Reception Counter**

Canon Customer Care Center
20/F, iSQUARE, 63 Nathan Road,
Tsim Sha Tsui, Kowloon, HK